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BURMISTRZ  KARPACZA
za pośrednictwem

Przewodniczącego Rady Miejskiej Karpacz

ZAPYTANIE RM 0003.269.2022 
 

W SPRAWIE :

 Zaplanowanych wydatków na bieżące utrzymanie obiektów sportowych w roku 2023.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

 Panie Burmistrzu w projekcie Uchwały Budżetowej Gminy Karpacz na 2023 r. w roz-
dziale 92601 „Obiekty sportowe” wydatki na bieżące utrzymanie obiektów sportowych
zaplanowano w wysokości 932.740,00 zł.

PYTANIA :
         
1.  Jakie są dokładnie koszty związane z bieżącym utrzymaniem obiektów (w odpowiedzi
proszę    o  wyszczególnienie  wszystkich  kosztów  z  podziałem  na  poszczególne  obiekty
sportowe tj. koszty pracy,zakupu energii, ubezpieczenia, konserwacji, inne koszty)?

Załącznik:

- brak

Grzegorz  Kubik
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